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教书育人万世芳，行舟苦度美名扬;春来秋去汗水淌，抱得桃李满园香。离别多年心感念，犹记恩师心中想。值此节日送祝愿，浇灌硕果业兴旺。教师节快乐!欢迎来到，本文是为您特别搜集的《教师节给班主任的英语祝福语》，欢迎鉴赏！>【篇一】 1、老师，您给我...
教书育人万世芳，行舟苦度美名扬;春来秋去汗水淌，抱得桃李满园香。离别多年心感念，犹记恩师心中想。值此节日送祝愿，浇灌硕果业兴旺。教师节快乐!欢迎来到，本文是为您特别搜集的《教师节给班主任的英语祝福语》，欢迎鉴赏！
>【篇一】
1、老师，您给我的太多太多，而我只能用优秀的成绩来回报你!
Teacher, you have given me too much, and I can only repay you with excellent results.
2、老师，我赞美你您，赞美您对我们的挚爱，赞美你道德高尚的师德。
Teacher, I praise you, praise your devotion to us, and praise your virtuous moral character.
3、敬爱的老师，并不是只在今天才想起您，而是今天特别想念您!
The beloved teacher does not think of you only today, but I miss you very much today.
4、老师，也许就在今天，您不会想起我，但是我会想起您!祝您节日快乐，身体健康!
Teacher, perhaps today, you will not think of me, but I will think of you! I wish you a happy holiday and good health.
5、老师：您好!当年您为我们呕心沥血，今天我们向您深深祝福。
Teacher: Hello! When you worked hard for us, today we wish you all the best.
6、经历了风雨，才知道您的可贵;走上了成功，才知道您的伟大!
Experienced wind and rain, know your valuable; only when you succeed, can you know your greatness!
7、您是石阶，承受着我一步步踏实的向上的攀登。
You are a stone step, and bear my step by step climb.
8、祝您节日快乐，永远幸福年轻，并愿阳光般的灿烂心情永远与你相随!真心祝福您!
I wish you a happy holiday, always happy and young, and hope that the bright sunshine will always follow you! Sincerely bless you!
9、老师您是伟大的，像一支蜡烛照亮别人燃烧自己。
Teacher, you are great, like a candle illuminating others, burning yourself.
10、老师，快推开窗子看吧，这满园春色，这满园桃李，都在向您敬礼!
Teacher, open the window quickly. Look at the spring scenery. All the plum and peach trees are saluting you.
11、传播知识，就是播种希望，播种幸福。老师，您就是这希望与幸福的播种人!
To disseminate knowledge is to sow hope and sow happiness. Teacher, you are the seeder of hope and happiness.
12、我是一棵绿树，沐浴着智慧的阳光，在您知识的土壤里，茁壮成长。
I am a green tree, bathed in the sunshine of wisdom, thriving in the soil of your knowledge.
13、您是春天的甘甜雨露，让我们在您的哺育下汲取养分。
You are the sweet dew of spring, let us draw nourishment from your nurturing.
14、对于您教诲的苦心，我无比感激，并将铭记于心!
I am very grateful to you for your teaching, and I will remember it in my heart.
15、老师不是万能的，没有老师却是万万不能的。祝教师节快乐。
Teachers are not omnipotent, but no teachers can do nothing. Happy Teachers\' day.
16、您是人生路上的使者，带着我们走向憧憬已久的梦。
You are the messenger of your life and take us to the dream that you have long dreamed of.
17、你是平凡的，你是特别的，只愿平凡与特别伴随于你!平凡+特别=幸福，快乐!
You are ordinary, you are special, only ordinary and special accompany with you! Ordinary + special = happiness, happiness!
18、最难渗透的是老师的心，期望精心培育的花朵盛开，又怕盛开中的花朵凋零。
The hardest thing to penetrate is the teacher\'s heart, expecting carefully cultivated flowers to bloom, and afraid of blooming flowers withering.
19、亲情让我们把世界拥抱，师恩让我们把世界创造。教师节，祝福献给敬爱的您们。
Family ties enable us to embrace the world, and Shi en enables us to create the world. Teachers\' day, best wishes to you.
20、老师，谢谢您!老师，我衷心地祝您节日快乐!愿您永远年青幸福!
Thank you, teacher. Teacher, I sincerely wish you a happy holiday! May you always be young and happy!
21、敬爱的老师，您的教诲如春风，似瑞雨，永铭我心。我虔诚地祝福您：安康，如意!
Beloved teacher, your teachings are like spring breeze, like Rui Yu, Yongming my heart. I sincerely bless you: good health, good will!
22、十年树木百年人，老师恩情比海深。一日为师终身父，毕生难以报师恩。
Ten years of trees and a hundred years, the teacher\'s kindness is deeper than the sea. One day is the father of a lifelong teacher.
23、天涯海角有尽处，只有师恩无穷期。感谢您，老师!
The ends of the earth are everywhere, except for the endless period of Shi en. Thank you, teacher!
24、您工作在今朝，却建设着祖国的明天;您教学在课堂，成就却在祖国的四面八方。
You work in the present, but the construction of the motherland\'s tomorrow; you teach in the classroom, but the achievements of the motherland in all directions.
25、在我们从幼稚走向成熟，从愚昧走向文明的路上，您用生命的火炬，为我们开道。
On our way from childhood to maturity, from ignorance to civilization, you use the torch of life to open the way for us.
>【篇二】
1、我敬爱的老师们，你们辛苦了。
my dear teachers, your hard work.
2、祝各位教师节日快乐，桃李满天下。
i wish you all the teachers happy holidays, filled with the whole country.
3、一个教师对人的影响是永恒的。
a teacher affects eternity; he can never tell where his influence stops.
4、教师节到了，祝福您平安健康幸福快乐!
happy teachers\' day arrived, wish you peace health and happiness!
5、您真的是一个好老师，谢谢您，祝教师节愉快!
you are really a good teacher, thank you, wish you a happy teachers\' day!
6、对于您教诲的苦心，我无比感激，并将铭记于心!
hard for your teachings, i am very grateful, and will be remembered!
7、愿您在今后的日子里更加健康快乐!白色的粉笔末，一阵阵的飘落。
to you in the future days more healthy and happy! white chalk, bouts of falling.
8、感谢您的关怀，感谢您的帮助，感谢您为我所做的一切。
thank you for your concern, thank you for your help, thank you for all you\'ve done for me.
9、这么多年，您的师情话意，我暗记在心。祝您桃李遍天下!
for so many years, and your sweet nothings, i memorization in mind. i wish you a plum all over the world!
10、辛勤的汗水是您无私的奉献，桃李满天下是您的荣誉。
hard sweat, is your selfless dedication, filled with the whole country is the highest honor in the you.
11、在这特别的日子谨向您致以永恒的感激之情。教师节快乐!
on this special day send you everlasting feeling of gratefulness and thankfulness. happy teachers\' day!
12、教师节到了，学生祝您节日快乐，并郑重地向您道一声：谢谢!
teachers\' day arrived, i wish you a happy holiday for students, and solemnly say to you: thank you!
13、远在他乡，只能借短信向老师表示深深的祝福：教师节快乐!
in exile, only through text messages to the teacher said deeply wishes: happy teachers\' day!
14、您授予我们知识，您，指给我们向前的路。你如同母亲一样保护我们。
you granted to our knowledge, you, show us the way forward. you are like a mother to protect us.
15、老师，是你将无知的我们，领进了教室，是你教会了我们，快乐的成长。
teacher, is that you will be ignorant of us, and brought into the classroom, is you have taught us, happy growth.
16、您是点燃的蜡烛，照亮着我们，却唯独没有照亮自己。老师，您辛苦了!
you are the candle, illuminating us, but is not light up themselves. teacher, you were laborious!
17、教书育人桃李满天下;教人为事为天下之大事;教人做人做堂堂正正人!
teaching plum the whole country; teach people for all the great things; teach a person to do open person!
18、老师，在大地上您给我阳光。您是伟大的，你是无私的，祝老师节日快乐!
the teacher, in you give me the sun in the earth. you are great, you are selfless, i wish the teacher happy holidays!
19、老师是一粒定心丸，让人心安神宁，很想告诉您：老师您辛苦了，教师节快乐!
teacher is a certainty, let the heart nerves ning, would like to tell you: the teacher you hard, happy teachers\' day!
20、您用生命的火炬照亮了我前进的道路，我要衷心对您说一声：谢谢您，老师。
do you use the torch lit up my life along the way, i want to sincerely say to you: thank you, teacher.
21、老师，感谢您用自己的生命之光，照亮了我人生的旅途，对您我满怀感谢之情。
teacher, thank you for using the light of my life, light up my life journey, i am full of gratitude to you.
22、老师，您的教导使我认识了如此美丽的世界，您的心血使我感悟到绚丽多彩的人生。
the guidance of the teacher, you make me know such a beautiful world, your work make me feel the colorful life.
23、在这个特别的日子里，祝心想事成，每天都有一个好心情。我的朋友，我的老师，祝你节日快乐!
on this special day, i wish you, have a good mood every day. my friend, my teacher, i wish you a happy holiday!
24、父母的爱是真爱，朋友的爱是关爱，恋人的爱是情爱，老师的爱是大爱。
parents\' love is true love, the love of friends is a caring, lovers love, love is the teacher\'s love is the great love.
25、踏遍心田的每一角，踩透心灵的每一寸，满是对你深深的敬意，谢谢您，敬爱的老师!
scour heart of every corner, stepping through the every inch of the mind, filled with deep respect for you, thank you, dear teacher!
>【篇三】
给你一条短信，为这属于您的日子。愿所有的美好幸福与您相伴，让每一天都充满欢乐、收获和满足。感谢老师教诲，祝您教师节快乐。
give you a message, as this belongs to your day。 may all the good happiness with you always, let every day full of joy, harvest and satisfaction。 thanks to the teacher teaching, i wish you a happy teachers\' day。
历史老师：迈向成功的道路是呈螺旋形的历史发展走势，倘若没了您的指引，螺旋的圈数不会如此之少，也不会如此之顺。送上最诚挚的祝福教师节快乐!
history teachers： the road to success is the history of the spiral development direction, if not for your guidance, spiral turns not so little, also not so smooth。 send best wishes happy teachers\' day!
迢迢秋水不断，师恩牢记心间;我在远方思念，祝福穿越千山;桃李遍布天下，送你快乐相伴;教师佳节来临，祝你幸福平安。祝您教师节里身安康!
the way colchicine, shien best; i miss in the distance, blessing across the mountains; by the plum all over the world, give you happiness; teacher\'s holiday, i wish you peace and happiness。 i wish you teachers\' day in ankang body!
老师，还记得高考那天您递给过我一瓶绿茶，要我备足精神考试吗?今天我想敬您一杯清茶，说上一句多谢，愿福寿安康，祝您教师节快乐!
teacher, do you remember the university entrance exam that day you gave me a bottle of green tea, to my foot spirit to the test? today i want to respect you a cup of green tea, say thank you, wish to longevity and health, i wish you a happy teachers\' day!
老师，您给我的太多太多，而我只能用优秀的成绩来回报你!
Teacher, you have given me too much, and I can only repay you with excellent results.
老师，您是海洋，我是贝壳，是您给了我斑斓的色彩，我当怎样地感谢您!
Teacher, you are the sea, I am the shell, is you have given me the gorgeous color, how should I thank you!
毕业在即，恩师难忘，感谢您在我空白的世界里，用知识绘画了彩虹。
After graduation, my dear teacher is unforgettable. Thank you for painting rainbow in knowledge in my blank world.
有人说老师是燃烧的蜡烛，其实您更像我们心中永不落的太阳。感谢您，亲爱的老师。
Some people say that teachers are burning candles. In fact, you are more like the sun that never falls in our hearts. Thank you, dear teacher.
您煞白了头发，费尽了心血。在教师节之际祝您身体健康、万事如意!
You are wasting your hair. On the teacher\'s day, I wish you good health and good luck.
希望今天，所有的老师都会从心里微笑，为了桃李满天下!只要老师快乐，我们就快乐!
I hope all the teachers will smile from their hearts today, for all the world! As long as the teacher is happy, we will be happy!
讲台上，书桌旁，寒来暑往，春夏秋冬，撒下心血点点。辛苦了，我的老师。
On the podium, beside the desk, it is cold and hot, and spring, summer, autumn and winter. Hard, my teacher.
老师，您启迪我真正领会了大自然的恩惠，从此我读懂了每一瓣绿叶，每一片彩云，每一个浪花。
Teacher, you inspired me to really appreciate the benefits of nature, since then I have read every green leaf, every cloud, every wave.
老师，如果您是天上美丽的太阳，我们就是地下可爱的小草，是您给予我们新的生命。
Teacher, if you are the beautiful sun in the sky, we are the lovely grass in the ground, and you give us new life.
您因材施教，善启心灵。我们捧着优异的成绩，来祝贺您的胜利!
You teach your students in accordance with your aptitude. We congratulate you on your success with excellent results.
老师你是我一生最难忘的人，因为有了你，让我的生活出现了乐趣，有了你我的人生出现转折，谢谢你!
Teacher you are the most unforgettable person in my life, because of you, let my life have fun, with you my life has a turning point, thank you!
您是石阶，承受着我一步步踏实的向上的攀登。
You are a stone step, and bear my step by step climb.
用语言播种，用彩笔耕耘，用汗水浇灌，用心血滋润，在笔和纸的摩擦间，您度过了您神圣的一生。
Sowing with language, plowing with colored pens, watering with sweat, nourishing with painstaking efforts, in the friction between pen and paper, you have spent your holy life.
踏遍心田的每一角，踩透心灵的每一寸，满是对你深深的敬意，谢谢您，敬爱的老师!
Every corner of my heart, every inch of my heart, is full of deep respect for you. Thank you, dear teacher!
忘不了那慈祥的目光，忘不了那温暖的鼓励，忘不了那教诲的话语，忘不了那亲切的叮咛。
Forget the kind eyes, the warm encouragement, the teachings and the kind words.
老师，是辛勤的园丁;老师，是学生的引路人;老师，是知识的传播者;老师，是人类灵魂的工程师!
Teachers are hard gardeners; teachers are the guides of students; teachers are the disseminators of knowledge; teachers are the engineers of the human soul!
人生旅程上您为我点燃希望的光芒，丰富我的心灵增添我的智慧谢谢您!
Thank you for kindling the light of hope, enriching my heart and increasing my wisdom on the journey of life.
教师节到了，祝愿老师们健康幸福，桃李满天下，芬芳遍中华!
Teachers\'Day is coming. I wish teachers health and happiness. Peaches and plums are everywhere in the world and fragrance is everywhere in China.
愿你身体好，愿你心情好，愿你宏图展，愿你笑口开，老师祝节日快乐!
Wishing you good health, good mood, ambitious exhibition, laughter and happy holidays!
教师节，我的祝福为你而来，祝愿你生活似锦越来越精彩。
On Teachers\'Day, my best wishes come to you. May your life be more and more wonderful.
在笔和纸的摩擦间，你度过了你神圣地一生。祝福你，老师!
Between the friction of pen and paper, you have spent your holy life. Bless you, teacher!
当你青丝变白发，你的桃李已满天下。亲爱的老师，向你道声辛苦了!
When your hair turns white, your peaches and plums are all over the world. Dear teacher, say hard to you!
教师节至，衷心祝福表达无限敬意。愿您节日快乐，永远安康!
The Teacher\'s Day is coming. I sincerely wish to express my infinite respect. May you have a happy holiday and always be healthy!
>【篇四】
老师您好，您用心点亮了我的情，您用情培育了我的爱，您用爱滋润了我的路，您的路指引我走向成功的方向，教师节，老师您辛苦了!
teacher hello, you light up my love attentively, you use feeling nurtured my love, you moisten my way with love and the direction of the guide me, your road to success, teachers\' day, the teacher you were laborious!
读不懂父母就不知道什么是亲情，读不懂老师就不知道什么是无私。老师，您是世界上最无私的人，也是我最感激的人!祝您节日快乐!
read don\'t understand, parents don\'t know what is love, no more able to read the teacher did not know what is selfless。 teacher, you are the most selfless man in the world, is my most grateful! i wish you a happy holiday!
老师，也许就在今天，您不会想起我，但是我会想起您!祝福您教师节快乐，身体健康!
the teacher, maybe just for today, you will not think of me, but i will think of you! i want to wish you a happy teacher\'s day, healthy body!
“教师是太阳底下最光辉的职业”，望教师永发光辉，照耀大地——老师，教师节快乐!
\"teacher is the most glorious career under the sun\", hope teacher and a bright, shining on the earth, the teacher, happy teachers\' day!
愿我的祝福像清茶滋润您干涸的喉咙，像蜡烛照亮您的办公室，像鲜花送给你一片清香!
i like green tea a blessing to nourish your dry throat, like a candle lights to your office, like a flower to you a fragrance!
在这个特别的日子里，我想对老师您说声：老师节日快乐!愿您在今后的日子里健康快乐!
on this special day, i want to say to the teacher you sound: the teacher happy holidays! to you in the future days happy and healthy!
您的学识让我们钦佩，您的为人让我们折服，您的节日让我们共同庆祝!老师，节日快乐!
let us admire your learning, you are, let\'s admit defeat, your holiday together, let us celebrate! teacher, happy holidays!
我的灵魂是你净化的，我的天空是你支撑的，老师我一定要给您一片蓝天。祝您幸福健康!
is you purify my soul, my sky is your support, the teacher i must give you a piece of blue sky. i wish you a happy and healthy!
老师，让这条短信息满载了我的祝福，穿越时空飞到您的身边，向您轻轻地问候：教师节快乐!
teacher, let the short message with my blessing, through time and space to fly to your side, gently greetings to you: happy teachers\' day!
一直以为自己很坚强，可每次回想在校的日子，想起您的教导，细雨润物般的，总能让我泪湿眼眸。
踏遍心田的每一角，踩透心灵的每一寸，满是对您的敬意。
Every corner of the heart, every inch of your soul, is full of respect for you.
阳光普照，园丁心坎春意浓;甘雨滋润，桃李枝头蓓蕾红。祝您节日愉快!
The sunlight is shining, the gardener\'s heart is strong in spring, sweet rain moistens, peach branches and branches buds are red. I wish you a happy holiday!
在这个特别的日子里，祝愿老师节日快乐，永远幸福下去。
On this special day, wish teachers happy holidays and happiness forever.
你的谆谆教导，是爱的清泉，将在我心灵的河床里，永远流淌。我们敬爱您，老师!
Your earnest teachings are the spring of love, which will flow forever in the riverbed of my soul. We love you, teacher!
您的学生时刻把您牵挂，祝您教师节快乐!
Your students always worry about you. Happy Teachers\' Day!
我在老师的爱护下成长，如今教师节来临，愿所有的老师，节日快乐!
I grew up under the teacher\'s care. Now teacher\'s Day is coming. May all teachers and happy holidays!
这一天，是你的自豪;桃李满天下是你的骄傲;纯洁的师生情是你的财富。
This day, is your pride; Peach and plum all over the world is your pride; Pure teacher-student relationship is your greatest wealth.
您是一片神奇的海滩，任我俯拾人世间那些美丽的贝壳。祝您教师节快乐!
You are a magical beach, and let me pick up the beautiful shells in the world. Happy Teachers\' Day!
老师，在今天我们身上散发的智慧光芒里，依然闪烁着您当年点燃的火花!
Teachers, today, in our wisdom radiance, still sparkles with the sparks you ignited.
孩子的点滴进步，离不开你的教育，你孩子的关心，耐心，让我不知如何感激。
Your child\'s little progress can not be separated from your education, your child\'s care, patience, I do not know how to appreciate.
学而不厌，诲人不倦，桃李芬芳，其乐亦融融。祝福您，节日愉快!
Learning is never tiring, teaching tireless, sweet and fragrant, and happy. Wish you a happy holiday!
老师，感谢您用自己的生命之光，照亮了我人生的旅途。
Thank you for illuminating the journey of my life with your own light.
千言万语，道不尽那年哪月那日;万水千山，隔不断缕缕师恩。
Thousands of words can not tell which month of the year it is.
愿欢快的歌声，时刻萦绕着您。愿欢乐年华，永远伴随您。祝您节日愉快!
May the joyous song linger around you. May joy last forever. I wish you a happy holiday!
老师，我们身上散发的智慧之光，永远闪烁着您亲手点燃的火花。
Teacher, the sparkling light of our wisdom is always sparkling with your own sparks.
always think oneself is very strong, but every time back to the school day, think of you teach, like drizzle smooth, always can let my tears wet eyes.
我虽然不是你的学生，但你是我的老师，祝您事事顺意，每天都有一份好的心情。教师节快乐!
i am not your best student, but you are my best teacher, i wish you every happiness, every day have a good mood. happy teachers\' day!
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